
Generalforsamling? 

Tiden går og der er ikke umiddelbart udsigt til at vi kan afholde den generalforsamling, 

som ifølge vore vedtægter skal finde sted i februar eller marts. For at det kan lade sig gøre 

skal forsamlingsbegrænsningen hæves til 200. 

Derfor fungerer bestyrelsen stadig som et forretningsministerium. DGU’ anbefaling er som 

følger: 

”Hvis generalforsamlingen udskydes, skal bestyrelsen i en længere periode agere 

forsvarligt (og konservativt), således at man er bevidst om, at det foreslåede budget 

eventuelt ikke vedtages.” 

Det vil sige at vi, med sund fornuft, opretholder den normale drift af klubben med den 

nødvendige vedligeholdelse af bygninger, maskiner og bane.  

Derimod kan nyanlæg som ikke tidligere er budgetteret, ikke iværksættes. 

Både regnskab/budget og Formandsberetning er lagt ind på hjemmesiden og kan desuden 

ses her: 

Formandsberetning for 2019  Regnskab/budget for 2020.  
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